
Prvo srečanje »na
najvišji ravni«

Aktivisti krajevne skupnosti
Triglav so bili ob obisku najvi-
dnejših predstavnikov družbe-
nopolitičnega življenja naše
občine dvakrat zadovoljni: naj-
prej zato, ker je to bilo prvo
»srečanje na najvišji ravni« od
ustanovitve krajevne skupno-
sti, drugič pa zato, ker so ne-
komu lahko spregovorili o pro-
blemih, s katerimi se ukvar-
jajo... ,

Predsednik sveta Milan Bra-
tec je uvodoma predstavil kra-
jevno skupnost, ki je z aktiv-
nostjo družbenopolitičnih or-
ganizacij in stopnjo razvoja
krajevne samouprave dokaz
pravilne odločitve na referen-
dumu o preoblikovanju krajev-
nih skupnosti. »Skupščina
krajevne skupnosti formalno
dobro dela, je pa bolj skupšči-
na prebivalcev krajevne skup-
nosti, saj se predstavniki zdru-
ženega dela vanjo praktično
ne vključujejo. Imamo pa mno-
žico Ijudi, ki so pripravljeni de-
lati in tako, prav \z potrebe Iju-
di, ki so pripravljeni prevzeti
številne naloge, rastejo nove
oblike delovanja: društvo upo-
kojencev, društvo prijateljev
mladine, krajevna organizacija
Rdečega križa in športno druš-
tvo.«

Milan Bratec je spregovoril
tudi o financiranju krajevnih
skupnosti in se dlje časa zadr-
žal pri perečem prostorskem
problemu. Navidez težav s pro-
storom sicer ni, saj ima krajev-
na skupnost pisarnico v druž-
benem domu Stadion, kjer lah-

ko uporabljajo tudi dvorani, za
sestanke pa uporabljajo tudi
prostore hišnega sveta na Gla-
varjevi 49. Odnosi s krajevno
skupnostjo Stadion glede
družbenega doma pa vendarle
niso razčiščeni, tudi zato ne,
ker ob preoblikovanju krajev-
ne skupnosti Stadion v tri nove
niso razdelili premoženje. Ver-
jetno bo o tem treba spregovo-
riti kar na predsedstvu občin-
ske konierence socialistične
zveze. Problem prostorov je
pereč zlasti za mlade, saj razen
za sestanke prostorov za dru-
ge oblike aktivnosti ni.

Prav za mlade bi lahko »od-
prli« ograjeno travnato površi-
no ob skladišču Name, kjer go-
la na provizoričnem nogomet-
nem igrišču, zdaj namenjena
zgolj peščici zaposlenih v skla-
dišču, večidel samevata.

Krajevna skupnosti Triglav
se ubada tudi z drugimi pro-
blemi. Odkar so pred petimi
leti zgradili prvo stolpnico, ki
sta ji sledili še dve s skupaj 360
stanovanji, so se s podvojitvijo
števila prebivalcev problemi še
bolj povečali. Parkiranje jepri-
peljalo vsaj do ostrih besednih
obračunov: parkirišče med
Vodovodno in Slovenčevo ce-
sto je slabo vzdrževano, števil^
ni vozniki pa s svojimi vozili
odvzemajo prostorjješcem na
pločnikih in povzročajo slabo
voljo krajanom, ki imajo pod
okni nedovoljeno parkirišče.
Ob polaganju vročevodne na-
peljave po Glavarjevi ulici (mi-
rnogrede: gradnja teče zelo

počasi, ulico šele zdaj asfalti-
rajo) so v krajevni skupnosti
razmišljali o spremembi pro-
metnega režima te ulice, ki naj
bi postala enosmerna, ob njej
pa bi bilo več parkimih mest-
vendar ta ideja ni uresničljiva.

Glede odprave napak, ki jih
je SGP Grosuplje »zagrešilo«
pri gradnji novih stolpnic, so
hišni sveti že skorajda obupali.
Opomini, zahteve in dogovori
niso pomagali, z izvajalci del
se bodo srečali na sodišču.

Avtohiša Ljubljana načrtuje
spremembe križišča Vodovo-
dne in Slovenčeve ceste, ki je
nepregledno in nevarno. Ce
bodo imeli denar, bo križišče
urejeno že prihodnje leto, ta-
krat bodo tudi umaknili avto-
busno postajališče pri Promet-
ni milici s cestišča in tako tudi
povečali varnost pešcev na
prehodu do trgovine.

Predstavniki krajevne skup-
nosti so spregovorili tudi o de-
lu v osnovnih organizacijah
Zveze komunistov, o področju
splošnega Ijudskega odpora in
družbene samozaščite, o delu
tajnika in socialnih delavk in
podrobneje tudi o delovanju
delegacij in potrebah po izo-
braževanju delegatov. Sreča-
nje je bilo nedvomno koristno,
saj bodo nekatera razmišljanja
predstavnikov občinske skup-
ščine in družbenopolitičnih or-
ganizacij vodilo za nadaljnje
delo, nekaterih nalog pa se bo-
do lotiii tudi skupno.
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